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Is een periodiek dat maandelijks één of meerdere malen zowel online als
in geprinte versie verschijnt. Het is totaal onafhankelijk en onderscheidt
zich van andere tijdschriften wegens het dieper ingaan op het
“maatschappelijke”.  De belangen van de burger staan aan de top,
zonder politieke of andere inmenging waardoor onderwerpen
behandeld kunnen worden die elders onvoldoende of helemaal niet aan
bod kunnen komen, we bestrijden de corruptie, de incompetentie en het
machtsmisbruik.  Lezers kunnen reageren via de postbus of via e-mail.

Verantwoordelijke uitgever
hoofdredacteur :

Erik Verbeeck
Postadres :

Postbus 105  3600 Genk.

Jaarabonnementen ²
Online  -PDF- : 80 euro
Online sociaal -PDF- : 50 euro
Losse nummers in kleur : 10 E
² BTW inclus.
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A’pen  04 december ‘10

meer  p. 2

Vlaamse Journalisten Vereniging VJV
4 december 2010 : Méér dan een Algemene Vergadering.

Zaterdag 4 december 2010 is een dag waarop de nieuwe Voorzitter van de Vlaamse
Journalisten Vereniging in de schoot van de vereniging, fier mag zijn, in die zin dat
de in één jaar tijd toegenomen belangstelling van de leden voor de Algemene
Vergadering niet alleen is verdubbeld, maar dat de vereniging ook duidelijk een
nieuwe koers vaart die na veertig jaar uiteindelijk meer in de richting van een
volwaardige journalistenvereniging evolueert en de VJV zelfs gesprekspartner wordt
in het Belgische, erg versnipperde, journalistieke land. De aanwezigheid van Bart De
Wever moet dus niet als een provocatie worden aanzien maar veeleer als een
bevestiging van het Vlaamse karakter van de Vereniging.

V.J.V. Is
financieel
kerngezond.
Deze redactie heeft zich in
het verleden kritisch
uitgelaten omdat wij, sinds
2006 lid zijnde, ons niet
van de indruk konden
ontdoen dat de Vlaamse
Journalisten Vereniging
veel oog had voor haar
stijgend tegoed op haar
spaarrekening, ten koste
van haar journalistieke
activiteiten. Onze
zienswijze was blijkbaar

terecht aangezien, sinds
Walter Van Den Branden
in 2010 Voorzitter werd, er
al meerdere initiatieven
zijn genomen waarmee de
klemtoon meer op de
journalistiek wordt gelegd.
Dat de Vlaamse
Journalisten Vereniging
met Ronald Libin een
oerdegelijke
schatbewaarder heeft, zal
niemand tegenspreken.
Het in de loop der jaren
steeds gestegen -spaar-
kastegoed, momenteel
meer dan dertigduizend

Euro, bevestigt dat en
met de in aantocht zijnde
stijging van de uitgaven
voor huur, verwarming
en elektriciteit in zicht is
dat geen overbodige
luxe.  De begroting 2011
zal desondanks toch nog
een batig saldo van
5.900 Euro hebben.
De nieuwe Voorzitter
heeft ten voordele van
de journalistieke waarde
van de VJV, begrepen dat
er een evenwicht tussen
“kassa” en “journalistiek“
moet zijn, Walter Van

Den Branden lijkt gelukkig
in die opzet schoorvoetend
te slagen, het is immers,
journalistiek gezien, voor
een Vlaamse vereniging
vijf voor twaalf.

Koerswijziging.
De debatten “Multimedia
2015” die op 16 april 2008
in de Plantin Hogeschool te
Antwerpen werden gestart
en op 25 september,
21 oktober, 26 november

vzw

Cor Blancke - Luc Van Braekel - JM Van Belle - Walter VD Branden - Hilde Van Gool - Jean Buyle - Ronald Libin
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Plantijn Hogeschool te A’pen 16 april 2008 : “Multimedia 2015” , de trein
die reeds lang is vertrokken. Lees meer in MM 153.

en 11
december
2008 in het

IPV werden verder gezet,
hadden de Vlaamse
Journalisten Vereniging tot
meer actie moeten
aanzetten, maar dat
gebeurde toen en ook later

niet.  Nu is er in
Vlaanderen weer een
belangrijke
koerswijziging
en een nakende
herschikking in
het media-
landschap aan
de gang. De
beroeps-
journalisten
-VVJ- hebben,
om hun positie
te versterken,
de overwegend
Franstalige VJPP
reeds aan boord gehesen,
VJPP en VVJ samen
vertegenwoordigen
ongeveer vijfduizend leden.
De Vlaamse Journalisten
Vereniging moet nu super
actief en alert zijn, tijdens
de Algemene Vergadering
van zaterdag 4 december
gaf Walter Van Den
Branden de verzekering
zijn opdracht ter zake
begrepen te hebben en het
heft in handen te nemen.
Of Walter het zal kunnen
opnemen tegen de
lobbyisten van Roularta,
Aurex e.a. zal nog moeten
blijken, wij zijn alleszins
optimistisch.

RVB VJV
moet politiek
onafhankelijk
worden.
In het verleden werd de
VJV -terecht- maar al te

Voorzitter Walter
Van Den Branden

vaak aan het Vlaams
Belang gelinkt, het zal
voor de vereniging niet
gemakkelijk zijn zich van
dat imago te ontdoen,
dat bemoeilijkt
onderhandelingen met
politici die het cordon
rond Vlaams Belang in
stand houden.  De vraag
die wij ons stellen is: “Is
de Voorzitter
voldoende omringd met
journalistieke kennis
en ervaring, vooral
politiek onafhankelijke

medewerkers, die de
Vlaams Belang smet

van het
VJV
blazoen
verwijde-
ren”.  Dat
is nu een
belangrijk
gegeven,
het is
duidelijk
dat de
inpact van
Vlaams
Belang op

de Vlaamse bevolking al
jaren tanend is en steeds
verder bergaf gaat.
Journalisten met een
politiek mandaat zouden
geen deel van de RVB van
een journalisten-
vereniging mogen
uitmaken, bij de
VJV is dat nog
steeds het geval.

VJV Gaat
verhuizen.
Nu het IPV haar
subsidies vanwege
de Vlaamse
Overheid kwijt
speelde en het
prachtige pand
aan de Grote
Markt 40 moet
verlaten, is de VJV óók
zonder adres. De post zou
tijdelijk naar een Postbus
worden doorgestuurd
maar de zetel van een
vzw mag niet gevestigd

Drie gelauwerden met 25 jaar dienst samen met
Voorzitter Van Den Branden: Ludo Van Sant  - Bob
Vincke - Jean Buyle kregen de traditionele pen.

25 jaar VJV lid

zijn op een postbusadres!
Morsum Magnificat schreef
reeds in mei 2010 dat het
IPV onder vuur lag lag en

daarom komt het deze
redactie vreemd over dat
de VJV niet sneller op
zoek ging naar een nieuwe
stek?  Tijdens de A.V.
wordt gesproken over een
lokaal in het gebouw van
Vrt aan de Jan Van
Rijswijcklaan, een
mogelijkheid die geopperd
zou zijn door minister
Lieten, maar Ingrid Lieten
zou ook naar de AV
gekomen zijn.....

Erkenningen.
Jean Buyle, Voorzitter van
de VJV erkenning-
commissie, stelde aan de
AV het verslag voor van

.... zijn er dan geen
kandidaten binnen
de vereniging die,
mits een kleine
vergoeding, een
handje kunnen
toesteken .......

de commissie die in 2010
elf keer vergaderde.
Er werden zestig dossiers
met nieuwe aanvragen
bekeken waarvan er 24

werden afgewezen en 36
goedgekeurd, uiteindelijk
zijn er 37 nieuwe leden
bijgekomen. Er werden
ook 130 herscreeningen
uitgevoerd, daarvan
werden 104 dossiers
goedgekeurd. Voor de
eerste keer werden ook
persoonlijke uitnodigingen
gestuurd, dat gebeurt bij
nieuwe aanvragen of
herscreeningen van reeds
aangesloten leden. Ingeval

van twijfel kunnen
betrokkenen
uitgenodigd worden
om aan de
commissie een
woordje uitleg te
geven.  Dat deden
het voorbije jaar vijf
personen wat voor
allen resulteerde in
een positieve
beslissing.
Het op punt stellen
van de voorwaarden
tot erkenning voor
de internet

journalisten is te zien op
de website van de VJV.
Veertien leden reageerden

Enkele cijfers.

Saldo 2008 + 12.984,20
Inkomsten 2009     + 20.376,46
Totaal + 33.460,66
Uitgaven 2009        - 24.273,40
Saldo 2009            +  9.087,26 Euro
Spaartegoed : 30.202,46 Euro.
Grootste uitgave is het drukken
van De Nieuwe Tydinghe dat
een bedrag van 8.745 Euro
opslorpt.

meer  p. 3
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niet op de
oproep van
de

erkenningcommissie, vier
ervan hadden na
contactname met de
Voorzitter beloofd hun
aanvraag in te dienen,
toch werd een aantal leden
geschrapt.  De vereniging
telt momenteel 413 leden,
een stijging met 14 t.o.v.
vorig jaar.

Belangstelling
voor VJV stijgt.
De belangstelling en de
aanvragen van nieuwe
leden blijken fel te stijgen.
De Voorzitter legt uit dat,
als de trend zich ook dit
jaar blijft doorzetten, de
vereniging in de toekomst
beroep zal moeten doen
op een externe
administratieve hulp,
waarom dat “extern” moet
worden aangezocht is deze
redactie niet duidelijk,
misschien zijn er binnen de
vereniging wel kandidaten
die, mits een kleine
vergoeding, een handje
kunnen of willen
toesteken, we
veronderstellen dat veel
leden daarvoor in
aanmerking komen die
daaraan graag zouden
willen meewerken.

Activiteiten
RVB in 2010.
De Raad Van Bestuur
-RVB- vergaderde in 2010
negen maal, de Algemene
Vergadering -AV- is de
tiende, alle vergaderingen
van de RVB werden
bijgewoond door alle
leden, wat volgens de
Voorzitter betekent dat
ieder lid van de RVB diens
engagement wel degelijk
waarneemt. De reden dat
sommige vergaderingen
van de RVB aan deze van
de erkenningcommissie
-EC- werden gekoppeld
moet volgens de Voorzitter
worden gezocht in het feit
dat er informatie diende
uitgewisseld, toch mag de
onafhankelijkheid van de
erkenningcommissie
daardoor -zoals dat in het
verleden wel het geval
was-, niet in het gedrang
komen. Dat de RVB
vergaderingen 2 à 2.1/2
uur in beslag hebben
genomen lijkt ons, gezien
de onderwerpen en
dossiers, eerder weinig,

van p. 2

RVB 2010
Vergaderingen

11 januari,
18 februari,
1 maart,
1 april
3 mei,
6 juni,
6 september,
4 oktober,
22 november.

ook omdat sommigen, om
in Antwerpen te geraken,
toch een grote afstand
moeten afleggen,
misschien kan de VJV ook,
zoals vele andere
verenigingen, naar een
provinciale afdeling
uitkijken.
De secretariaatswerken
werden in principe iedere
maandagnamiddag
waargenomen
door de
Voorzitter, de
Secretaris en de
Penningmeester,
de wekelijkse
vergaderingen
zijn bedoeld als
voorbereiding
en aanloop naar
de bijeen-
komsten van de
RVB en de EC.
Volgens de
Voorzitter
bewijst dat de hoge
opvolging door het
secretariaat, dat wordt
waargenomen door
gewezen voorzitter Hilde
Van Gool. Volgens Walter
Van Den Branden wordt de
VJV vzw het slachtoffer
van het succes waardoor
in de toekomst, qua
administratieve hulp ter

ondersteuning van de
Voorzitter, de
penningmeester, de
Secretaris en de EC, een
reserve zal dienen worden
aangelegd.

Waarnemend lid.
Door een niet nader
genoemd foutje werd in de
AV van 12 december 2009
VJV vzw lid Frank W.

Aernoudts D’Heye als
waarnemend lid van de
RVB benoemd, om het
moeten werken met
waarnemers voor de
toekomst te vrijwaren,
diende de AV dat
“euveltje” recht te zetten,
Frank blijft echter lid.
Insiders weten daarover
wellicht meer.

EC Bijsturen.
De geloofwaardigheid van
de leden, of kandidaat
leden, hangt grotendeels
af van de
geloofwaardigheid van de
EC, de Voorzitter is er
zich, zonder in detail te
treden, van bewust dat dit
item in het verleden
imagoproblemen heeft
teweeggebracht, of
minstens voor twijfels
heeft gezorgd. Dergelijke

twijfels zijn voer voor zij
die de Vlaamse
Journalisten Vereniging
vzw met argusogen
bekijken en bekritiseren,
daarom werden binnen de
VJV opnieuw afspraken
gemaakt. De voornaamste
wijziging is dat, wanneer
er twijfels ontstaan over
de kandidaat, er
bijkomende informatie

wordt opgevraagd, op die
basis hebben zich een
aantal aanvragen
spontaan geneutraliseerd
zei de Voorzitter.
Een tweede aspect is het
persoonlijk uitnodigen van
kandidaten op de
vergaderingen van de EC,
op die manier kunnen
kandidaten hun papieren
dossier persoonlijk komen
toelichten, de Voorzitter
zegt daaromtrent uit
gezaghebbende bron
toelichting te hebben
ontvangen dat dit een zeer
goed middel is om aan de
weet te komen, welk vlees
men in de kuip heeft.
-Hopelijk hebben alle
leden van de EC dan ook
voldoende mensenkennis

Onthaal AV Novotel

meer  p. 4

De algemene ledenvergadering van 4 december 2010.
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om de
kandidaat
leden naar

waarde te schatten en te
beoordelen- red.-.

Moraliteit.
De Voorzitter maakte ook
bekend dat bij een
aanvraag om erkenning of
bij een herscreening -elke
twee jaar voor bestaande
leden-,  mogelijk ook kan
overgegaan worden tot
een soort beperkt
moraliteitsonderzoek, de
geloofwaardigheid van de

vereniging is belangrijk,
daarom nogmaals “de
geloofwaardigheid van
onze vereniging hangt
voor een groot deel af van
de geloofwaardigheid van
onze EC”. De Voorzitter
hoopt dat de AV kan
akkoord gaan met de
zienswijze van het bestuur,
Hij hoopt daarmee ook
een aantal kwakkels van
de baan te ruimen en
uitspraken zoals : “... de
Vlaamse Journalisten
Vereniging is zoals een
frituur waar je net als
een pakje frieten, ook
een perskaart kan gaan
afhalen ...” en “... de VJV
is een vereniging van
tweederangs of
nepjournalisten die
zonder probleem
toegang kunnen krijgen
tot die vereniging..” in de
toekomst te vermijden. De
AV heeft zondermeer deze
stelling aanvaardt.

Nieuwe Media.
Uit het verleden is
gebleken dat het verschil

tussen het papieren
dossier en de realiteit,
soms niet sluitend was.

Wie bij het
indienen van
een dossier
niet op de
uitnodiging
van de EC
ingaat, zal de
facto geen
erkenning
krijgen, de
EC heeft in
een aantal
gevallen
aspirant
leden
geweigerd en
dat zal in de
toekomst,
wegens
stijgende
belangstelling
voor het VJV
vzw
lidmaatschap,
nog
gebeuren zei
Walter Van
Den
Branden.

Mede de “Nieuwe Media”
stelt de VJV vzw vast dat
er in de instroom een
verjonging van de nieuwe
aanwinsten is vast te
stellen, dat heeft niet
zozeer betrekking op de
ouderdom, maar wel op
de nieuwe media, vertelt
de Voorzitter.

Nieuwe huisstijl.
Een nieuwe ploeg en dito
Voorzitter, moeten ook het
ietwat oubollige en
verstarde karakter van de
vereniging in vraag
durven stellen, zelfs bij te
sturen, de VJV vzw moet
wat aantrekkelijker
worden gemaakt en
daarom vindt de nieuwe
ploeg dat er wat
ondernomen dient te
worden. Men is dan ook
van mening dat het logo
en de huisstijl aan de
voortgaande trend dient te
worden aangepast.

.... we zijn er van
overtuigd dat de
gedrukte DNT
ooit het budget
van de VJV vzw
te zwaar
zal belasten ..

Ook de persplaat en de
perskaart komen aan
beurt. Omdat er in het
systeem van de huidige
perskaart nogal zwaar
geïnvesteerd werd, zal
een nieuw systeem pas in
2013 kunnen ingevoerd,
dat zal gepaard gaan met
enkele nieuwe aspecten
en de nieuwe wind die in
onze vereniging waait. Dit
bestuur is vast en zeker
ambitieus.

DNT blijft een
gedrukte versie,
periodiciteit
wijzigt.
Ook dit jaar werd er over
het geprinte orgaan van
de vereniging, “De Nieuwe
Tydinghe”, gesproken. Het
driemaandelijks blad heeft
eerder al een facelift
ondergaan, de layout werd
-met veel kaders, al dan
niet met afgeronde
hoeken, red.- door Cor
Blancke gewijzigd en is
ten opzichte van de vorige
versie, inderdaad stukken
beter geworden. Het grote
verschil is te danken aan
de veel betere kwaliteit
van het papier en vooral
aan het feit dat het, in
tegenstelling tot voorheen,
in kleur wordt uitgebracht.
Niettegenstaande de grote
financiële last en ondanks
dat het gebruik
van papier
wordt
afgeraden,
alsmede de
trend om de
media via het
internet te laten
gebeuren -zie
Multimedia
2015- blijft de VJV vzw De
Nieuw Tydinghe toch voor
iedereen drukken. De
Voorzitter aanziet het als
een soort visitekaartje,
een zienswijze die deze
redactie niet deelt. Iedere
redactie weet dat de
interesse voor de
gedrukte kranten afneemt
en de “Weekly” er zit aan
te komen, lezers willen via
het internet gratis kunnen
lezen. Anderzijds is via de
website van de VJV vzw
momenteel toch al een
PDF versie beschikbaar,
weliswaar slechts de
oudere nummers. We zijn
ervan overtuigd dat de
gedrukte DNT ooit het
budget van de VJV vzw te
zwaar zal gaan belasten.

Bob, 25 jaar lid en cartoonist, was nu
ook weer van de partij.

van p. 3
Omtrent de eerder
geopperde mogelijkheid
om een kleine vergoeding
toe te kennen aan de
auteurs van artikels is er
tijdens deze AV niets meer
vernomen, dat is wellicht
in de vergeethoek beland.
De Voorzitter doet
nogmaals een oproep om
artikels in te sturen. Vanaf
2011 zal de
driemaandelijkse
verschijning zich ook  op
januari afstemmen, er zal
dus in januari al een nieuw
nummer verschijnen.

De VJV :
Wie is wie.
Oud gedienden binnen de
VJV vzw hebben weet van
een brochure met
informatie omtrent de
leden van de Vlaamse
Journalisten Vereniging,
waarom het idee om dat
informatiedocument
opnieuw te activeren
plotseling opduikt, werd er
niet bijgezegd maar de
bedoeling is om een
verzameling van
informatie van en over de
leden, tussen de leden te
verspreiden. De redactie
van Morsum Magnificat
kan dit alleen maar
toejuichen, wij hebben dit
al op vorige AV’s
geopperd, de leden van de
VJV zijn via de ledenlijst

op de website slechts voor
15% te bereiken en dat is
voor een journalisten-
vereniging zeer
merkwaardig, we zijn
tenslotte journalisten en
genieten sowieso niet
dezelfde bescherming van
de privacy als de burger,
bovendien stimuleert het
ook de onderlinge bereik-
baarheid, de facto de
samenwerking. Morsum
Magnificat heeft dat
initiatief al in 1983 in de
praktijk gebracht, vele
leden van Morsum
Magnificat hebben hun
bijdrage meteen geleverd.
De aanwezigen van de AV

meer p. 5

Deadline teksten DNT
januari nummer 2011

  Vrijdag 10 december 2010
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2010 gaat
voor 90%
akkoord

met het uitbrengen van
een infobrochure over de
VJV leden.

De erkenning.
Voorzitter Walter Van Den
Branden heeft quasi van
meetaf stappen gezet om
via de Antwerpse Schepen
Voorhamme tot op het
Kabinet van minister
Lieten te komen en dat is
ook gelukt. Ingrid Lieten
vertelde bij de onder-
tekening van het
historische contract bij
Ford Genk, dat er
positieve gesprekken
waren gevoerd, of dat
voldoende is voor een
mogelijke officiële erken-
ning, is wat voorbarig,
bovendien moet de VJV er
rekening mee houden dat
Ingrid Lieten tot een
politieke partij behoort die
als aartsvijand van het
Vlaams Belang moet
worden aanzien.... Niet
vergeten dat Ingrid Lieten
ook een rol speelde in het
intrekken van de subsidies
van het IPV. We weten ook
dat Lieten alles wat
journalisten betreft liever
in Brussel groepeert, liefst
in de buurt van de
Wetstraat waar de RVJ al
gevestigd is.

De VVJ.
Uiteraard moet er met
andere verenigingen
worden overlegd,
sommigen van de RVB van
de VJV hebben dat al
eerder gedaan,  Walter
Van Den Branden heeft nu
op zijn beurt gesprekken
gevoerd met de
Secretaris-generaal van
de Vlaamse Vereniging
van Journalisten -VVJ- en
dat is Pol Deltour. Het is

van p. 4
lovenswaardig, dat de
Voorzitter naar een totale
onafhankelijkheid streeft.
Toch moeten we de
realiteit in de ogen durven
zien, de VJV is met 413
leden, niet opgewassen
tegen een beroeps-
organisatie met 4.500
leden die recent ook de
VJPP inlijfde met
ongeveer 800 leden,
waarvan velen uit
Wallonië, zij zijn dus
sterk. De UPP en de
VUKPP stellen zuiver
journalistiek gezien, niet
zoveel voor. Hoe het
mogelijk is dat de ruim
8500 niet beroepsjourna-
listen geen sterkere groep
kunnen vormen is
onbegrijpelijk. Toch voelt
de VVJ zich niet op haar
gemak en maken de
beroepsjournalisten
handig gebruik van de
onsamenhangende grotere
groep niet
beroepsjournalisten,
waaronder de leden van
de VJV. De
beroepsjournalisten
vinden verenigingen zoals
de VJV maar niks, “zij”
zijn officieel en door het
MBZ en de Wet van 30
december 1963 erkend en
beschermd, de rest hoeft
voor hun niet en is
bijzaak. De vraag die deze
redactie zicht stelt is :
“..Hoe groot zal de
concessie zijn die Walter
Van Den Branden zal
moeten doen om toch
erkend te worden ..”
Morsum Magnificat mag,
omdat zij de gang van
zaken reeds lang genoeg
volgt, zelfs juridisch,
stellen dat zij weet waar
het kalf gebonden ligt. In
de positie waarin de VVJ
zich bevindt, zal deze de
kleine VJV niet
gemakkelijk als ernstige
gesprekspartner
aanvaarden, tenzij de VVJ
de VJV compleet op de
knie kan leggen.

Moet de VJV
wel erkend zijn,
ten koste van
wat?
Om journalistiek te
bedrijven heeft niemand
een erkenning van de
-politieke- overheid nodig,
we hebben daarvoor de
Grondwet en het Europees
Hof voor de Rechten van
de Mens -EHRM-.

Pol Deltour

Aangaande de toepassing
van de deontologische
code door de RVJ - een
gesubsidieerde afdeling
van de VVJ- die na de
moord op André Cools
door de politiek in het
leven werd geroepen,
kunnen we kort zijn; noch
de RVJ, noch haar
deontologische code
hebben een wettelijk
karakter, de
deontologische code wordt
à la tête du cliënt
toegepast. In principe is er
helemaal geen erkenning
nodig, toch is deze
redactie niet tegen een
samenwerking.
Gezamenlijke
doelstellingen ; Ja, maar
wel op voorwaarde dat
iedereen dezelfde rechten
en plichten heeft en dat is
zéker niet het geval. VJV-
lid Ann Tilmont : “  ... ik
heb het uitgerekend, ik
ben dit jaar 35 jaar lid
en ik heb dit clubje zien
evolueren van een
“veredelde hobbyclub”
tot een platform
waarvan het bestuur
zich met heel veel
moeite als een pitbull
binnenwringt tot in de
kabinetten ...” einde
citaat.  Als het geacht lid
reeds zo lang lid is, wat
heeft haar belet om zich
reeds veel vroeger tot de
kabinetten te begeven?
Politici handelen alleen
met journalisten wanneer
ze er zelf beter van
worden door over de rug
van de journalisten
omhoog te klimmen. Als
de VJV bij de politiek een
slaagkans wil hebben,
moeten de leden actief
worden in zaken die
politici in het zadel
plaatsen en houden. Of
het maagdelijk blank
imago van Walter Van Den
Branden voldoende zal
zijn om de VJV te laten
erkennen, zal de toekomst
uitwijzen.

Met de groeten
van Ingrid Lieten.
De VJV Voorzitter heeft bij
de minister ook zijn
“subsidielicht” opgestoken,
maar dat blijkt niet
vanzelfsprekend te zijn,
misschien kan de VJV een
lokaaltje bij de Vrt aan de
Jan Van Rijswijcklaan
-Radio 2-  bekomen;
“Vraag het daar met de
groeten van mij” moet de

minister aan Walter
gezegd hebben, volgens
Walter bestaat er wel een
kans, maar eerst zien en
dan geloven. Voor het
huren via de stad of de
Provincie klinkt het overal
hetzelfde :
“Marktconforme
voorwaarden” en dat zal
de kassa van de VJV niet
ten goede komen.

Mandaten
en ereleden.
Tijdens deze AV werden
ook nog twee statutaire
items behandeld. Ten
eerste werd de achtereen-
volgende periode waarbij
leden kunnen verkozen
worden van drie maal
twee jaar, naar twee keren
drie jaar gewijzigd,
uiteraard is dat theorie, in
de praktijk kan dat naar
voorbeeld van de
penningmeester ook
anders zijn.
Vervolgens werd de status
van de ereleden uit de
doeken gedaan en
bevestiging gevraagd van
de AV, meteen werd
Rogier Rombouts als
eerste erelid genoemd.
Een erelid betaalt geen
enkele vorm van lidgeld
en ontvangt ook geen
perskaart, een erelid is
immers niet meer aktief in
de journalistiek.

Lidgelden.
De AV keurde ook de
verhoging van het lidgeld
2011 tot vijftig Euro goed,
het lidgeld is trouwens
statutair begrensd tot
honderd Euro, de RVB
heeft in principe geen
goedkeuring van de AV
nodig.

EC.
Door het overlijden van
Nadia Roosen, is er nood
aan een reserve in de EC,
om die plaats in te nemen,
heeft men gekozen voor
Francois Van De Brul uit
Antwerpen die trouwens al
enkele maanden als
waarnemer in de EC
zetelde.

25 Jaar lid.
Vijf leden kregen wegens
25 jaar lidmaatschap de
traditionele pen

meer p. 6
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overhandigd,
Jean Buyle,
Bob Vincke,

Ludo Van Sant, Els Strubbe
en Oscar Van Noten, de
laatste twee laureaten
waren niet aanwezig.

Korting bij
ACCOR groep.
Onder welk gesternte er
onlangs tussen de
vereniging en de
hotelgroep Accor
onderhandelingen hebben
plaatsgevonden, is niet
aan de leden bekend
gemaakt, feit is dat VJV
leden die tijdens hun
buitenlandse opdrachten
gebruik maken van de
Hotels van de Accor groep,
kunnen genieten van een
korting van tien procent.
Sales Manager Nancy
Vanden Berghe is  tijdens
deze Algemene
Vergadering in het Novotel
Antwerpen-Noord een en
ander komen toelichten
over de modaliteiten. We
brengen daarover in de
komende dagen een
afzonderlijk artikel.

Voortreffelijk
diner.
Met onze meer dan veertig
jaar internationale
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culinaire ervaring, kunnen
we bevestigen dat het
diner zeer goed in de
smaak viel. We merkten
echter ook op dat
sommigen zich ongepast
gedroegen. Verschillende

leden hadden hun
dessertbord, onder het
motto “.. Mijn naam is
Alexander, alles voor mij
en niets voor een ander ..”
torenhoog volgeladen met
desserthapjes.  Toen deze
redactie, na het aan-
schuiven aan het buffet
terugkeerde aan de tafel,
was de fles rode wijn weg
en de fles witte wijn
leeggemaakt. Sommigen
van de vereniging zijn
wellicht nog nooit tussen
de mensen geweest. We
zijn ook benieuwd om
tegen de volgende AV van
de Accor groep te
vernemen hoeveel VJV
leden in 2011 gebruik
hebben gemaakt van de
10% korting formule.
Morsum Magnificat heeft in
2010 tijdens tientallen
persconferenties die
werden bijgewoond -ook
diverse in Antwerpen-
nooit een VJV lid ontmoet,
hopelijk -voor Accor- zijn
de leden actiever in het
buitenland?

Bart De Wever.
Tijdens de AV werd
bekend gemaakt dat
minister Ingrid Lieten haar
kat had gestuurd, ook
Herman Van Rompuy zou
uiteindelijk niet opdagen.
Voorzitter Walter Van Den
Branden kondigde wel de
komst van een belangrijk
persoon aan,
voorzichtigheidshalve
werd er geen naam
genoemd, maar kort na
14u stapte N-VA’er Bart
De Wever, het gure weer
trotserend, het Novotel
binnen -foto-.

Erelid.
Bart De Wever mocht
samen met VJV leden en
hun partner aan tafel. Het
diner, waaraan honderd
personen deelnamen,
kan, in vergelijking met
andere jaren -voor ons
sinds 2006- als een
bijkomend succes voor de
nieuwe Voorzitter worden
aanzien, anderzijds is het
voor een vereniging met
413 leden ook tekenend
dat er zó weinig interesse
is voor de AV en voor het
voor de leden gratis,
aansluitende diner.
Bart De Wever liet zich
gewillig De Nieuwe

Tydinghe -met op de
voorpagina een
toepasselijk cartoon-
overhandigen en werd
door dit bezoekje meteen
ook erelid van de Vlaamse
Journalisten Vereniging
vzw, Bart poseerde
vervolgens met beide
attributen voor een foto.

Liever een
“Rode
Argentijn”.
Het was zaterdag 4
december de taak van VJV
Lid Georges De Smaele
om tijdens de AV voor de
partners van de leden van
de vereniging een
wijndegustatie te
organiseren, er was
ondermeer Argentijnse
rode wijn te proeven en
voor Bart De Wever werd
dan ook een fles rode
Argentijn gereserveerd.
De Voorzitter had een
“Mistery Guest”
aangekondigd, maar Bart

Geen Ingrid Lieten of Herman Van
Rompuy, maar Bart De Wever.

Om 14:17u arriveert Bart De Wever, die van de
barre weersomstandigheden blijkbaar geen last
heeft, in het Novotel.

De Wever had, naar eigen
zeggen, al de ganse
voormiddag op Vrt Radio
gemeld waar hij naartoe
zou gaan, maar niemand
van de aanwezigen had
blijkbaar naar de radio
geluisterd. Het feit dat men
van Bart De Wever
verwachtte dat hij een
speech zou geven, was
voor hem een verrassing.
Op de vraag of hij blij was
met de “Rode Argentijn”,
reageerde  Bart De Wever
als volgt :  “... uiteraard
ben ik blij met de rode
Argentijn, rode Italiaan
heb ik de laatste tijd al
genoeg gezien ...”, einde
citaat.
De foto van Bart De Wever
met de erelidkaart en DNT
in de hand, alsmede het
overhandigen van de fles
rode Argentijn staan online
op de website van Morsum
Magnificat.

Toespraak
van De Wever
tijdens de A.V.

Bart De Wever begon met
te stellen niet te weten dat
hij verrassingsgast zou zijn
op de AV van de VJV en
zegt daarover, zonder zich
op een speech te kunnen
voorbereiden :

“ ik heb de hele morgen
op de radio verteld waar
ik te gast was, blijkbaar
heeft niemand van jullie
geluisterd, jullie zijn hier
al heel de dag ...”

Na overhandiging van de
wijn en de vraag of hij
daarmee blij was,  zei De
Wever :

“ ... Ik ben blij met die
rode Argentijn want rode
Italiaan die heb ik
eigenlijk al genoeg
gezien, het is zo eens
iets anders ....

Bart De Wever gaat als
volgt verder :

 “ ... mijn woordvoerder
vroeg mij, waarom ga jij
naar een zaal met
journalisten, is er een
ergere nachtmerrie dan

Links naar websites ivm dit artikel

http://www.morsum-magnificat.be/index.php?option=com_content&task=view&id=3520&Itemid=35
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dat en ik
heb
gezegd;

” ... nee, ik wil daar
graag naar toe gaan,
het zijn freelance
journalisten en daar heb
ik heel veel respect
voor, dat is een beetje
het zout van de aarde in
de vaderlandse pers,
mensen die eerder door
idealisme zijn gedreven
dan door het weinige
geld dat er in die sector
te verdienen is,
idealisme waar heel
vaak gebruik van wordt
gemaakt door kranten
maar zonder dat zou
onze pers er heel
anders uitzien, idealisme
dat ook drijft om op de
digitale media, en ook
op blogs eigenlijk,
dingen naar voor te
brengen die je nergens
anders leest en die vaak
wijzen op een heel grote
betrokkenheid bij de
samenleving en dat is
iets wat ik enorm kan
waarderen in jullie werk
en waarom ik vandaag
heel graag bij jullie
aanwezig ben en een
gratis lunch is ook altijd
meegenomen “, einde
citaten.

N-VA Is
inderdaad
anders.
Deze redactie kan
beamen wat Bart De
Wever in zijn korte, maar
duidelijke toespraak heeft
gezegd. Reeds van meetaf
heeft de ploeg van Bart
De Wever ook de redactie
van Morsum Magnificat
systematisch van de
persactiviteiten van de
N-VA, -ondermeer de
overstap van Siegfried
Bracke- en andere
activiteiten op de hoogte
gesteld. Morsum
Magnificat heeft ook
deelgenomen en verslag
uitgebracht van diverse
persactiviteiten die in het
Vlaams Parlement -en
elders- door de N-VA
georganiseerd werden.
Nooit heeft deze redactie
tegenstand ondervonden
of werd er uit de hoogte
gereageerd, de N-VA van
Bart De Wever
behandelde deze redactie
op gelijke voet met de
andere aanwezige pers,
de N-VA steekt wat de

van p. 6
behandeling van freelance
journalisten betreft, dan
ook met kop en schouders
uit boven alle andere
partijen.

Wetstraat
journalisten.
Tijdens de AV sprak deze
redactie ook even met
Bart over de
“Wetstraatjournalisten” die
met de gevestigde politici
regelmatig aan tafel
mogen schuiven, maar
waar Morsum
Magnificat nooit aan
meedoet. Bart De
Wever reageerde
daarop dat zij -doelend
op de N-VA- dat niet
doen en ook dát kan
deze redactie beamen.
Bij persactiviteiten
beperkt de N-VA zich
tot koffie, af en toe,
naargelang het tijdstip,
vergezeld van
broodjes, meer moet
dat ook niet zijn. Hopelijk
ontmoet Morsum
Magnificat bij volgende
persmomenten van de
partij van Bart De Wever
ook eens een lid van de
VJV, behoudens een
vergissing en voor zover
wij ons kunnen
herinneren, is dat nog
nooit gebeurd, Morsum
Magnificat vraagt zich in

.... de N-VA van Bart De
Wever behandelde deze
redactie altijd op gelijke
voet met de andere
aanwezige pers, de N-VA
steekt, wat de
behandeling van freelance
journalisten betreft,
dan ook met kop en
schouders boven alle
andere partijen uit ...

Bart De Wever kreeg eerst het orgaan van de VJV vzw overhandigd, vervolgens
werd de erelidkaart met hanger door Voorzitter Van Den Branden omgehangen.

dit kader nog altijd af,
waar de VJV leden wél
actief zijn?

Vlaamse keuze.
Zonder, zoals dat in het
verleden en spijtig genoeg
ook vandaag nog,
politieke kleur te
bekennen, is het niet meer
dan normaal dat de
Vlaamse Journalisten
Vereniging -VJV vzw- een
politicus als Bart De Wever

aantrekt, verder dan een
goedkeuring van het
Vlaamse karakter van
Bart De Wever mag dat
niet gaan.

Consequent.
De Vlaamse Journalisten
Vereniging moet aan de
buitenwereld en de VVJ
niet alleen haar

geloofwaardigheid tonen
door hoge eisen te stellen
bij de erkenning van haar
leden, maar ook door zich
politiek totaal onafhan-
kelijk op te stellen. Door
de toetsing met het
Vlaamse karakter van de
vereniging mag de VJV
vzw zich naar buiten toe
zéker niet aan één of
andere partij koppelen.
De VJV vzw moet zich nu
ook de vraag durven

stellen of een wijziging
van de statuten in die
zin, zich niet opdringt,
meer bepaald dat de
leden van de RVB geen
actief lid zouden
mogen zijn van een
politieke partij. De VJV
vzw wordt bij politici
daarvoor nog steeds
met argusogen
bekeken. Iedereen
weet ondertussen dat
het Vlaams Belang,
politiek gezien, nog
steeds nergens aan

bod kan komen en dat de
belangstelling voor deze
ondemocratische partij
-Morsum Magnificat kan
dat bevestigen- nog steeds
tanend is. Deze redactie
werd, wegens een artikel
waarbij het Vlaams Belang
qua veiligheid in de fout
ging, door die partij
verbannen.

Erik Verbeeck 
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